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Islands District Council 

Agenda for the 1st and 2nd Meeting in 2022 to be held  

on Monday, 25 April 2022 at 2:00 pm 

in the Islands District Council Conference Room 

on 14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong 

 

離島區議會 2022年第一及第二次會議議程  

 

日期 : 2022年 4月 25日(星期一) 

時間 : 下午 2時正 

地點 : 香港中環統一碼頭道 38號海港政府大樓 14字樓 

離島區議會會議室 

 

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 13 December 2021 

 通過 2021年 12月 13日的會議紀錄 

 

2. Public Housing Developments at Siu Ho Wan Depot Site - Phases 1 and 3 

(Paper IDC 4/2022) 

小蠔灣車廠用地第一及第三期公營房屋發展計劃 

(文件 IDC 4/2022號) 

 

3. Public Housing Developments at Tung Chung Areas 114 and 117 

(Paper IDC 15/2022) 

東涌第 114區及東涌第 117區公營房屋發展計劃 

(文件 IDC 15/2022號) 

 

4. Question on the withered and dangerous trees on Lamma Island 

(Paper IDC 6/2022) 

有關南丫島枯樹和危險樹事宜的提問 

(文件 IDC 6/2022號) 

 

5. Question on the setting up of an additional temporary specimen collection 

station in Tung Chung and the purchase of anti-epidemic items  

 (Paper IDC 8/2022)  

 有關建議在東涌增設臨時採樣站及購買防疫用品的提問 

 (文件 IDC 8/2022號) 
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6. Question on the concerns Lantau Island has over the fight against the 

pandemic 

 (Paper IDC 16/2022)  

 有關大嶼山面對抗疫防疫的擔憂的提問 

 (文件 IDC 16/2022號) 

 

7. Question on the concerns Peng Chau residents have over the fight against the 

pandemic 

 (Paper IDC 17/2022)  

 有關坪洲居民面對抗疫防疫的擔憂的提問 

 (文件 IDC 17/2022號) 

 

8. Question on the revitalisation of the Wong Lung Hang Channel along Yu 

Tung Road behind Yat Tung Estate for the construction of a riverside park 

 (Paper IDC 18/2022)  

 有關活化逸東邨後面沿裕東路的黃龍坑明渠為河畔公園的提問 

 (文件 IDC 18/2022號) 

 

9. Progress Report of Major Projects in Islands District 

(Paper IDC 5/2022) 

離島區主要工程項目進度報告 

(文件 IDC 5/2022號) 

 

10. Report on the Work of the Islands District Management Committee 

(February 2022) 

 (Paper IDC 20/2022)  

 離島區管理委員會工作報告(2022年2月) 

 (文件 IDC 20/2022號) 

 

11. Reports on the Work of the IDC Committees 

 (Papers IDC 9-12/2022)  

 離島區議會轄下各委員會的工作報告 

 (文件 IDC 9-12/2022號) 

 

12. Date of Next Meeting 

 下次會議日期 


